
Mødetype: Styrelsesmøde Dato og sted:9. august kl. 12.30 -15.30 Dirigent: Lars Bo

Referent:KimFysisk møde

Nr. Tid Emne (og ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Beslutning og hvem gør hvad?

1. 12.30 Meddelelser Orientering fra ugens møder ● På hovedmed inden ferien
blev den årlige arbejdsmiljø
drøftelse drøftet

● Der er endnu en gang
budgetoverskridelser. Der er
kommet sparekatalog, som vi
skal forholde os til snarest

● Telefonerne virker igen efter
en del bøvl.

● Der er dårlig indeklima i
kælderen på
Hedegårdsskolen. Der er
enighed om at lokalerne ikke
kan bruges, men der er pt.
ikke en løsning klar

● Husk at være opmærksomme
på nye lærer - Er de
medlemmer? Hjælp 1. salen
med at få styr på om de er
registreret.

● Der er mapper og



velkomstmateriale til nye
medlemmer - Husk at det kun
er til nye medlemmer af dlf

2. 12.45 Nyt fra udvalgene - 2. budgetopfølgning på skoleområdet og det
specialiserede område: Man har tilført området 18,8
mio,-kr Underskud på 17,8 mio,-kr. Det er meget
uoverskueligt, da man i januar 21 lavede
omplaceringer mellem rammerne igen, men som jeg
forstår det, så er der et budgetoverskred på det
specialiserede område på 17,8 mio,-kr. Her har man
hentet de 5,7 mio  ved ikke at gennemføre
uddannelse og kurser, som man havde planlagt, men
aflyst grundet covid 19. Så er vi nede på 12,1 mio,-kr.
I mellemtiden er udgifterne steget igen, så vi nu er
oppe på 13mio,-kr.

- Forventning om at hente 4-7 mio. gennem færre
visitationer.

- Tilbage udestår 6-9 mio., som man skal hente inden
for rammen i 2021: Øjeblikkeligt stop på de centrale
rammer for folkeskolen, BFO og daginstitutioner,
hvorefter det ikke vil være muligt at igangsætte
centrale initiativer, som ikke allerede er igangsat
samt yde støtte til decentrale initiativer og
forbedringer.

- Grunden er tilflyttere (11 mio. ift 17/18 og dyrere
specialtilbud og øgede transportomkostninger)

Arbejdet i ungdomkriminalitetsnævnet: 13 involverede
Ballerup-børn: 10-14 år. 4 stk 15-17 år: 9 stk.

Ungeundersøgelse og dommer og nævn, som kan beslutte
anderledes end kommunen - kan fx kræve mentorforløb mm.

Strategi for forebyggelse og handling ved digitale krænkelser i

SPU:
● Budgetopfølgning på

skoleområdet
Man har tilført området
18,8 mio, kr. grundet et
underskud på 17,8 mio,-kr.
Det er meget
uoverskueligt, da man i
januar 21 lavede
omplaceringer mellem
rammerne igen. Man har
hentet noget, men der skal
forventeligt findes ml. 6-9
mio kr. inden for rammen

● Strategi for forebyggelse og
handling ved digitale
krænkelser i ungemiljøet
godkendes.BAFE er blevet
hørt. Det kan undre, at vi ikke
har været involveret. KM vil
spørge ind til dette

AMU:
Intet nyt

KO:
Intet nyt



ungemiljøet godkendes.

BAFE er blevet hørt. Det kan undre, at vi ikke har været involveret

3. 12.55 Tre høringssvar Styrelsens kommentarer og godkendelse
1. Konvertering af usu til kortere skoledag
2. Elevplaner, kvalitetsrapporter og

undervisningskompetence
3. Forhøjet enhedstakst ved visitation

Bilag: Tre høringsbreve og tre udkast til høringssvar

Høringsfrister d. 24/8. kræver kort
proces
Alle forslag til høringssvar er
drøftet med kommentarer.
KM laver endelig svar på denne
baggrund.

14.00 Pause

4. 14.10 Fælleskonferencen Drøftelse af programmets sammensætning og forklaring på,
hvorfor jeg er blevet enig med Per Kensø om, at invitere
Louise Klinge endnu en gang. Punktet kommer på senere,
hvor vi sætter spot på vores vigtige pointer, der skal leveres.
Bilag: Invitation og program til Fælleskonferencen

God ide at Louise Klinge kommer
på.
Drøftet
KM skal tale med Louise Klinge og
endelig program fastlægges
herefter.

5 14.40 Forberedelse af
temamøde d. 16/9

Mødet kommer til at handle om opgaveoversigter. Hvilke
områder skal vi være særligt opmærksomme på? Og har vi
brug for et fælles oplæg ud fra den ny lokalaftale? Vi skal fx
følge op på lejrskole, men prøver og censur kunne også
være et tema.

Husk at medbringe
opgaveoversigter.

- Forbered dig på evt.
særlige forhold fra din
skole - Kurser, overflyttet
lejrskole etc., så vi kan få
en fælles viden

6. 15.00 Corona-situationen Status ift. evt. nye retningslinjer og oplevelse af lærernes
tryghed.



7. 15.20 TR-opgaver - Nye medlemmer! Husk at der er velkomst mapper til
nye medlemmer. Hver obs på om de er overflyttet til
blf og om de er medlemmer

- Send opgaveoversigter til Kasper
- Tilbagemelding til fælleskonferencen, giv Kasper

besked om AMR fra din skole deltager. Spørg også til
hvem fra ledelsen, der deltager

- Forbered dig på evt. særlige forhold fra din skole -
Kurser, flyttede lejrskole etc., så vi kan få en fælles
viden

- Overvej om du vil være med og deltage i SoMe
kampagne FH i forbindelse med kommunalvalg

8 15.25 Evt Spørgsmål om hvordan faglig klub
kassen bruges til jubilæum, afsked
mm. - Det er forskelligt fra skole til
skole. Hvis BLF inviteres giver de
noget.

9. 15.30 Godkendelse af
referat

Kommende punkter:

- Inklusion
- omorganisering af PPR
- Strømpilen - vision
- Opfølgning på indsatser på temadag

- Kommunikationsstrategi
- AMU- coronaerfaringer fra DLF en opsamling
- Organisationsgrad - kredsudsendelse 58
- Nationale test - et nyt testsystem på vej


